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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1544 Villkoren för skogsbruket

Skogsnäring, berörda myndigheter och juridiska experter är överens om att 
artskyddsförordningen bör ses över. Skogsägarna uppfattar, med rätta, att 
äganderätten till skogen håller på att urholkas. Ofta sker detta genom små steg 
och åtgärder, som var för sig inte är särskilt dramatiska men som sammantaget 
innebär kraftiga inskränkningar.

Värnandet om olika natur- och miljövärden sker främst genom privat ägande av 
skog, då detta är grundfundamentet för att genom aktiv skogsförvaltning och 
lönsamt skogsbruk säkerställa ett långsiktigt ansvarstagande. Regeringen 
fokuserar på att beskriva miljöåtgärder avseende skogen. Samtidigt är det ännu 
oklart om regeringen genomför eller ens planerar några åtgärder för att 
möjliggöra ett fortsatt välfungerande skogsbruk.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

När kommer statsrådet och regeringen att klargöra villkoren för skogsbruket?

………………………………………

Gunnar Hedberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-08
Besvaras senast
2017-06-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


